

# REFERAT FRA STYREMØTE (2)

## I

### NORSK IRSKSETTERKLUBB

---

Dato: 17.02.2016  
Tid: kl. 20.00 – 22.40  
Sted: Styremøte på SKYPE  
Tilstede: Tore Salvesen, Eli A. Aateigen, Tor-Hartvig Bondø, Vidar Molvær, Jørgen Krabbedal, Eldri Kjørren og Lene Moen  
Fravær: Arnfinn Berntsen

**Sak 13/16: Godkjenning av innkallingen**  
**Vedtak: Godkjent.**

**Sak 14/16: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 12.1.16**  
**Vedtak: Godkjent.**

**Sak 15/16: Referatsaker**

- Jørgen har bedt avdelingene sende opplysninger om nyvalgte styremedlemmer. Dette fordi at dette blir rettet opp på nettsiden og i FH.
- DISK 100-års jubileum – lagt ut info på vår hjemmeside
- Sendt diverse info til avdelingene om div. vedr RS samt jubileet.
- Brev til høring fra NKK vedr etiske grunnregler for avl og oppdrett er sendt avdelinger og DK, samt lagt ut på hjemmeside.
- Videresendt mail fra FKF til avdelingene – vedr. dispensasjon fra jaktprøveregulverket.
- Spørsmål fra avdeling 2 vedr. Camp Villmark (Villmarksmessen) og «uniformering».
- Lagt ut annonsering vedr. RS 2016.
- Lagt ut info vedr. påmelding til prøver/utstilling i forbindelse med DISK 100-års jubileum.
- Strategiprosess i bladet «Fuglehunden». Tor-Hartvig er representant fra NISK med Tore som vararepresentant.
- Henvendelse fra Stein Slettebakk Wangen vedr. jubileumsbok. Han syntes det var en interessant oppgave og ville starte arbeidet ganske snart.

**Sak 16/16: Norgescup**  
Vidar orienterer. Har jobbet litt med å restrukturere Norgescupen. «Jakt» blir ikke med på sponsing av Norgescup. Gikk videre til Eukanuba. De får navnet på cup'en, - den vil da bli kalt «NISK Eukaubacupen». **Vedtak: Vidar jobber videre med saken.**

**Sak 17/16: Sak 5/16 – Felling på jaktprøver (Kongsvoll)**  
Vidar orienterte. **Vedtak: Saken utsettes.**

**Sak 18/16: Spørsmål fra avd 7 vedr Nordisk avlskonferanse.**  
Medlemmene i hovedstyret har ytret en viss interesse for en slik konferanse, - da gitt ut fra visse vilkår. Styrets leder foreslår at vi gir tilbakemelding til avd 7 om at Hovedstyret i utgangspunktet er positive til en felles avlskonferanse,

(eget skriv sendt 16.02.). **Vedtak: En eventuell konferanse bør først finne sted i 2018, da 2017 blir ganske krevende med forberedelser og gjennomføringen av 100-års jubileet.**

**Sak 19/16: Besøk hos Avd. 7**

Det har kommet en henvendelse fra Avdeling 7 om å få besøk av leder i hovedstyret på medlemsmøte i april. **Vedtak: Styret bifalt at Tore representerer hovedstyret under medlemsmøte til Avd. 7.**

**Sak 20/16: Profileringsartikler**

Forslag fra styrets leder vedr profileringsartikler i forbindelse med jubileum. Vi kunne f.eks. trykke opp T-skjorter med «NISK i 100» som kan tilbys avdelingene for en sum? Jakt- eller varmedekken fra en sponsor? Eller kanskje vest? Eli hører med Swix. Forespørre Bergans? Sport 1? **Vedtak: Forslagene som ble framsatt følges opp av den enkelte forslagsstiller.**

**Sak 21/16: Årsmelding NISK RS 2016**

Tore har startet med arbeidet. Forslag fra styret til RS må utarbeides i god tid. Årsmeldingen må være klar til utsendelse innen 4 uker før RS. **Vedtak: Det jobbes videre med årsmeldingen. Tor Hartvig og Eldri setter opp et forslag ut i fra den diskusjonen om avlskriterier som foregikk under møtet. Vidar formulerer et forslag vedr. ærdsmedlemskap som sendes Tore.**

**Sak 22/16: Eventuelt**

- Informasjonsfolder: Snart ferdig. Sendes sekretær. Må få pris på trykking.
- Eldri legger inn høydemålinger i Dropbox.
- Status på helseundersøkelsen skulle avsluttes til jul. Må få noen oppsummeringer som f.eks. kan komme i årsmeldingen.
- Noe nytt om redaktør? Tore har takket av Carl Jørgen, og Ellen sender blomster. Lene kom med et forslag og tar kontakt med vedkommende.
- Tidligere fastsatt datoer for oppsett av styremøtene bør følges.

**Neste styremøte: Tirsdag 15. mars kl. 20.00 på SKYPE**

Referent: Ellen B. Dobloug